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Jegyzőkönyvvezető: Ládonyi János

-  Dr. Kisfalvi  Péter megnyitotta  a  Kamaraerdei  Részönkormányzat  ülését  és
javaslatot  tett  a  napirendre  a  kiküldött  meghívó  szerint  és  kérdezte,  hogy van  e
valakinek más javaslata?

A Kamaraerdei Részönkormányzat az alábbiak szerint fogadta el a napirendjét:
14/2016.(III.21.) Budaörsi Részönkormányzat - Kamaraerdő sz. határozat az ülés
napirendjéről.
A Kamaraerdei Részönkormányzat 5 igen szavazattal fogadta el a napirendjét
az alábbiak szerint. 

Napirendi pontok:

1. A Kamaraerdei Részönkormányzat 2016. évi tavaszi rendezvényeinek 
előkészületei – tájékozódó megbeszélés.

2. 2016. évi Víz-Hang Fesztivál.

Napirend előtti hozzászólások:

Bódis Tamás ismételten elmondta, hogy a Kamaraerdei út csapadékvíz csatornája
építésekor  készített,  az  úton  átvezetett  csatornabekötéseknél  az  út  megsüllyedt,
balesetveszélyes,  kéri  a  Műszaki  Ügyosztályt,  hogy  még  garanciális  javításként
végeztessék el a hiba kijavítását. Kéri, hogy tájékoztassák a részönkormányzatot a
megtett intézkedésekről.
Nagy Géza elmondta, hogy a Vöröskő u. 11. sz. előtt áldatlan állapotok vannak, kéri
a  közterület-felügyeletet,  hogy  a  szükséges  intézkedéseket  tegyék  meg,
szemetesnek használják az utcát és a göngyöleget eldobálják. 
Kis  Gyula kérte,  hogy  a  Beregszászi  út  kanyarulatánál,  az  óvoda  előtti  két
forgalomcsillapító  műtárgyat  vigyék el,  mert  ezek balesetveszélyesek,  erről  már a
részönkormányzat korábban is tárgyalt. 
Paróczi Tamás elmondta, hogy  kamaraerdei területek zöldfelületi gazdálkodásáról
kíván pár gondolatot megosztani a részönkormányzattal, az alábbiak szerint:

- A Gyékény utcánál még hiányzik az utca névtábla, hiányzik a zsákutca tábla. A
II. sz. záporvíztárolótól két éve nem szállítják el a szemetet és a gallyakat, az
út gyakorlatilag járhatatlan, teljesen szét van nyomva, a záportározó területén
a fű kinőtt, nem kaszálták le. A tározó a mai napig nincs karbantartva, ez kb.
ötezer Ft-t jelent, az nem elfogadható, hogy még nem vették át. 



- A Kamaraerdei  park  10  hektárnyi  területe  ilyen  elhanyagolt  még nem volt,
ősszel  sem  gyűjtötték  össze  a  lehullott  lombot.  A  vasúti  körforgalom  és
környéke  szemétdomb!  A téli  síkosság  mentesítő  anyag  még  mindig  nem
került összeszedésre. A záportározót ki kellene takarítani, az iszapot el kellene
hordani  és  a  nádast  is  le  kellene  kaszálni.  A lakosság  tavasszal  takarít  a
tározó partján, de ezt nem tudják ipari méretben megoldani. A parképítésről
nincs  kellő  információja.  Attól  tart,  hogy  a  parkra  szánt  forrásokat  a
részönkormányzat véleménye nélkül fogják felhasználni. 

- Dr. Kisfalvi Péter elmondta, hogy a terveket kétszer is megvitatták, ezeket a
K.RÖK.  véleményezte,  a  költségvetésben erre  a feladatra  is  100 millió  Ft.
került  betervezésre  -  kutyafuttató,  parkoló,  felnőtt  tornapálya,  edzőpálya,
öltöző stb.  Ennek egy részét  a LIVER Sc.  intézi  az MLSZ-el.  A terveket  a
részönkormányzat  mindig véleményezhette,  a  Műszaki  Ügyosztály  vezetője
több alkalommal is részt vett a K.RÖK ülésein és kellő mértékű tájékoztatást
adott.  

A napirend tárgyalása:

1. A Kamaraerdei Részönkormányzat 2016. évi tavaszi rendezvényeinek 
előkészületei – tájékozódó megbeszélés.

Kovácsné Lupás Adrienn a Kamaraerdei Közösségi Ház vezetője elmondta, hogy a
programot  mellékelték,  most  írásvetítőn  is  ismertetik,  még  nincs  minden  pontja
véglegesítve. A Föld Napja programjával kezdi az ismertetést.

A vitában elhangzott lényeges észrevételek:

- Dr.  Kisfalvi  Péter kérte,  hogy  a  Közösségi  Ház  áprilisi  programjában  is
hirdessék  meg  a  Föld  Napja  programját,  hogy  gyülekezés  10  órakor  a
Közösségi Háznál április 23-án. A városrész takarítása után nem terveznek
összejövetelt, mert akkor már mindenki megy haza ebédelni. 

- Kovácsné Lupás Adrienn  elmondta, hogy a Kamaraerdő Napja egy napon
lesz a kamaraerdei gyermeknappal,  az idén Tündéri  Gyermeknap lenne és
ezen  a  napon  a  részönkormányzat  lenne  a  Bölcs  Manók  Tanácsa.  Ezzel
indulna délelőtt egy hatalmas gyermekrendezvény.

- Kis  Gyula  javasolta,  hogy  a  kamaraerdei  lakosok  közül  a  prominens
személyeket is kérjék fel, hogy térítésmentesen lépjenek fel a rendezvényen.

- Kovácsné Lupás Adrienn  elmondta, hogy tavaly az volt a koncepció, hogy
ne legyenek  sztárvendégek,  beszélt  az egyik  népszerű gitárművésszel,  aki
fellépne  a  gyermekeivel,  de  csak  térítésért.  Tervek  szerint  Törőcsik  Mari
felajánlásként jön ingyen.

- Paróczi Tamás  véleménye szerint, ha valaki ingyen fellép, akkor is vannak
költségei,  pl.  gitárhúr  készlet,  és  ha  valami  megsérül  annak  is  vannak
költségei. 



- Dr. Kisfalvi Péter szerint, ha valaki eljön és fellép, azt örömmel látják, de nem
kell „dresszírozni” senkit. Az egyik híresség előtt tavaly gulyást enni, de ennél
többet nem vállat.  Kérte Kis Gyulát, hogy keresse fel az általa érdemesnek
vélt  művészeket  és  beszéljen  velük.  Kérte,  hogy  a  Kamaraerdő  Napja
rendezvényt is hirdesse meg a Közösségi Ház.

- Kovácsné  Lupás  Adrienn  elmondta,  hogy  10  és  12  óra  között
gyermekfoglalkozások  lesznek  a  kamaraerdei  óvónők  szervezésében,
közreműködésükkel.  A programok között  rövid  szünetek  lesznek a  fellépők
előkészületének biztosítására. Az idén 12 órakor lesz a Kamaraerdő Napjának
megnyitója, ekkor elindul a gyermeknapi tündérek és manók felvonulása, ebbe
a programban szeretné, ha részt vennének a részönkormányzat tagjai. Lesz
zsűri  is, akik a felvonuláson résztvevőket értékelik. A nyertes és családja a
vidámpark játékait ingyen használhatják, majd tündértánccal fejezik be. Itt lesz
majd a tündérek és manók felvonulása. 12.30-kor lesz az eredményhirdetés.
1-6  óra  között  lesz  a  limuzinos  közlekedés.  Lehet,  hogy  lesz  veteránautó
bemutató  is.  1-2  között  hétpróbás  játékok  lesznek.  15  perces
mozgásbemutató  is  lesz.  Terveznek  lovas  íjász  bemutató.  4  órakor  lesz  a
főzőverseny  eredményhirdetése.  Több  felajánlás  érkezett  a  díjakra  és  a
tombolákra. Lesz versenytánc bemutató is. Megrendezésre kerül a Visegrádi
Palotajátékok  bemutatása,  lovagi  tornával.  Keleti  karaván  bemutatása  is
szerepel a tervekben. Különleges hastánc is lesz, a kamaraerdei asszonyok is
fellépnek.  Magda  Róbert  kamaraerdei  zongoraművész  tart  előadást  a
tanítványaival. Lesz Görög Táncház a közösség bevonásával. A Koktéltrió az
és hagyományoknak megfelelően lépnek fel. Lesz görögtűz este. Egész nap
lesz vidámpark és a tervek szerint póni lovaglást is szerveznek. 

- A gyermekeknek papírsárkány hajtogatást is terveznek. Jelentkezet még egy
kamaraerdei lakos, hogy lakókocsiból árusítson. 

- Lesz lángos árusítás is hot-doggal,  gofrival  stb.  Nem kérnek helypénzt,  de
felajánlással  járuljanak  hozzá  az  általuk  forgalmazott  termékekkel  a
rendezvény sikeréhez. Terveink szerint a focipályán óriás sakk is lesz.

- A Hollósi cukrászda is támogatja őket három tortával és a Suhajda cukrászda
ki fog települni és támogatja is őket. 

- Az  idei  rendezvény  fő  tematikája  az  idén  a  gyermekek  jegyében  kerülne
megrendezésre. Lesz fényképezés is a Kamaraerdő Rádió munkatársa fog
fotózni, valamint Kis Gyulát is felkéri erre. Az áramot dr. Kisfalvi Péter intézte,
lesz egy állandó áramvételi  hely,  ezt már egyeztette  a Műszaki  Ügyosztály
munkatársaival. A mutatványosok  a  saját  rendszerük  szerint  vételezik  az
áramot.

- Dr. Kisfalvi Péter elmondta, hogy úgy szervezzék, hogy legyen főzőverseny
is, legalább három kondérral, sertéshúsból, tavaly is minden étel elfogyott, ezt
a résztvevők ingyen kaphatják.

- Nagy Géza elmondta, hogy a tavalyi előkészítés jó volt, erre az idén is fel kell
készülni,  lehetséges lenne, hogy előre tisztított  zöldség és felkockázott hús
legyen. Első látásra túl sok ez a program.



- Dr.  Kisfalvi  Péter  elmondta,  hogy  a  sportnapon  is  hasonlóan  sok  volt  a
program és jó volt.

- Kovácsné Lupás Adrienn  elmondta,  hogy más kapcsolatot  is  keresett  az
ELMÜ-höz, ha szükséges ezt is igénybe lehet venni. 

- Bódis Tamás elmondta, hogy érdeklődéssel várja a mostani helyszínt, itt most
nem a Hacienda melletti területen lesz a rendezvény, reméli, hogy megfelelő
kapacitás lesz az árusoknál. 

Dr.  Kisfalvi  Péter megköszönte  az  előkészítést  és  a  tájékoztatást,  kérte,  hogy
mindenki figyeljen oda a rendezvény sikeressége érdekében.

2. 2016. évi Víz-Hang Fesztivál.

- Dr. Kisfalvi Péter elmondta, hogy a rendezvény már lassan hagyomány lesz 
Kamaraerdőn. Felkérte Paróczi Benczét a fesztivál szervezőjét, hogy 
ismertesse a fesztivál programját. A programtervezetet a részönkormányzat 
tagjai emailben megkapták és a jegyzőkönyv mellékletét képezi. Szerencsés 
lenne, ha a program egy része a Hosszúréti patak melletti terület lenne, mert 
így van lehetőség arra, hogy azt a város támogassa, mint budaörsi 
rendezvény.

- Paróczi Bence elmondta, hogy létrehoznak egy egyesületet a fesztivál 
szervezésére. 2016 június 22 és 26 között kerül megrendezésre, ezen a héten
kezdődik az országos fesztivál szezon. Visszatekintve 2011 őszén kezdték a 
fesztivált és az elmúlt években sok embert sikerült megnyerni a zenei 
kultúrának. Fokozatosan emelték a színvonalat, az idei programban nem 
szeretnének „gagyi” rendezvényt, fellépőket látni. Ez lenne a jubileumi, ötödik 
rendezvény, most családias jellegű, fiataloknak szóló programok lennének, 16 
és 35 éves közöttiek lennének a célközönség. Lehet, hogy lesz jelképes 
összegű belépőjegy is. Öt helyszínen szeretnének fellépni. Folyamatos nyitva 
tartás lenne. Terveik szerint szerepel, hogy folyamatos „bulizás” legyen, egy 
kihívás jellegű programmal. Szombaton lenne a fő nap.

A tervezett helyszínek:

- Kamaraerdei Ifjúsági Park.
- A Hosszúréti patak partja.
- A Templom tér, Budaörsi Uszoda- Sportcsarnok és az Ifjúsági Klub.
- 41-es villamos, mint zenejárat, zenélő villamos, a BKV-val az egyeztetés 

folyamatban.
-

Végig tervezi járni az érintett lakókat, hogy mi a véleményük az előzetes programról. 
A tervezett költségvetés mintegy 17 millió Ft, ennek kb. ¾-e szponzori forrás lenne. 
/Paróczi Bence Ismertette a mellékletben szereplő programokat/.



A vitában elhangzott észrevételek, kérdések:

Bódis Tamás szerint a Kamaraerdei Ifjúsági Park jó helyszín, megfelelő 
infrastruktúrával van ellátva. Mennyi költséget várnak a várostól? Számolnak e, hogy 
sátrazós vendégek is lennének? Ehhez sátorhely és kommunális létesítmények is 
kellenének.
Paróczi Bence elmondta, hogy kb. 4 millió Ft-ot kérnek támogatásként a várostól. 
Ha budaörsi területen kerül megrendezésre a fesztivál néhány programja, akkor 
különböző tárgyi eszközöket is kérnek az elmúlt évekhez hasonlóas, – sörpadok, 
kordon, őrzés-védés, áramellátás. Mostani stádiumban sátrazós vendégekkel nem 
számolnak.
Dr. Kisfalvi Péter elmondta, hogy a város csak akkor fogja támogatni a rendezvényt,
ha az Budaörsön kerül megrendezésre részben vagy egészben, jó ötletnek tartja a 
lakók megkeresésére.
Kis Gyula elmondta, hogy a több helyszín jobb lehetőséget biztosít, de 
összességében jó a program. A mérsékelt belépődíj nem rossz ötlet, de ha a patak 
partján lesz, akkor ezt nehéz lesz megvalósítani. Lesz e saját biztonsági szolgálat?
Paróczi Bence elmondta, hogy 600.000 Ft terveztek a költségükbe.
Paróczi Tamás szerint most 48 órán keresztül kellene elviselni a kétnapos 
programot, kérdés, hogy ezt a környék lakói hogyan fogadják el. Figyelembe kell 
venni a környezeti adottságokat is. 
Dr. Kisfalvi Péter elmondta, hogy a polgármester kabinetfőnöke szerint, ha ezt a 
programot a részönkormányzat támogatja, akkor készülhet erről a testület és a 
szakbizottságok részére előterjesztés. 

A részönkormányzat tagjainak több hozzászólása nem volt, dr. Kisfalvi Péter kérte, 
hogy szavazzanak.

15/2016.(III.21.) Budaörsi Részönkormányzat - Kamaraerdő sz. határozat 2016. 
évi Víz-Hang Fesztivál megrendezésével kapcsolatban.

A Kamaraerdei Részönkormányzat 5 igen szavazattal fogadta el a határozatot.

A Kamaraerdei Részönkormányzat egyetért azzal, hogy a 2016. évi Víz-Hang 
Fesztivál megrendezésének támogatására a szervezők kérelmet nyújtsanak be 
Budaörs Város Önkormányzat képviselő testületéhez, a mellékletben 
megfogalmazottaknak megfelelően. 

Több hozzászólás nem lévén a nyilvános ülést  21. órakor dr. Kisfalvi Péter elnök
bezárta.

               Dr. Kisfalvi Péter                                          Bódis Tamás                        
                         elnök                                                    jegyzőkönyv
                                                                                        hitelesítő


